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ABSTRACT

This study adopts a rights-based approach with an aim to review the rights at work for foreign workers in
Taiwan by the comparison of the ILO core labour standards. While Taiwan’s outdated circular migrant worker
policies provide a short-term relief for the manual labour force, it lacks the long-term establishment of a
complete chain of supply for these long neglected but nonetheless desired skilled laborers.
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RESUME

Cette étude adopte une approche basée sur les droits, avec pour objectif lexamen des droits des travailleurs
étrangers a Taiwan par rapport aux normes fondamentales du travail de U'OIT. Si les politiques obsolétes sur
les travailleurs circulaires apportent une assistance a court terme, pour ce qui est du long terme, il manque
la mise en place d’une chaine d'approvisionnement compléte pour ces ouvriers qualifiés longtemps négligés
et recherchés.
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